
Jaarverslag MR Het Palet 2022-2023 
 

Voor u ligt het jaarverslag van de Medezeggenschapraad van het Palet. De MR bestond in het 

schooljaar 2022-2023 uit de volgende personen: Vanuit het personeel Mandelon Haarlink, Wanda 

ten Asbroek en Monique Waanders. In verband met de zwangerschap van Madelon trad ze eerder af 

en werd haar plaats ingevuld door Kim Rombouts. De ouders werden vertegenwoordigd door Astrid 

Leferink en Matthijs Mensink. Henk Jan Brokers nam de rol van voorzitter over van Bob Rennes. 

De MR komt in principe om de 6 weken bij elkaar. Vaste agendapunten zijn mededelingen vanuit de 

directie, MR en Gemeenschappelijke Medezeggenschapraad (GMR). Daarnaast zijn er gedurende het 

jaar terugkerende onderwerpen, welke we hieronder zullen behandelen. 

 

Nieuwbouw het Palet 

Een terugkerend onderwerp dit jaar was de nieuwbouw. In september 2022 is gekozen voor architect 

BZT uit Enschede. In november/december is er door de architect een video gepresenteerd met 

daarin een impressie van de nieuwe school. Door uitbreiding met een gymzaal en gestegen kosten 

van bouwmaterialen moest de gemeenteraad in januari 2023 goedkeuring geven voor extra budget. 

Dit kwam gelukkig rond, waardoor de nieuwbouw verder kan gaan. In april is een aannemer 

geselecteerd, waarna begonnen kon worden met de sloop van de Dr. Ariënsschool.  

 

Besproken punten gedurende het jaar 

In november is de begroting aan de orde geweest. Deze wordt opgesteld aan de hand van de 

leerlingenprognose. Het meetmoment is dit jaar verplaatst van 1 november naar 1 februari, omdat 

dit een realistischer beeld geeft. Voor het jaar 2022-2023 zijn we gestart met 280 leerlingen. De 

nieuwe school gaat uit van 320 leerlingen. Uitgaven voor dit jaar zijn met name personeel (dit is het 

grootste deel van de begroting), daarnaast boeken en ICT. 

In januari kwam het medisch protocol aan de orde, de GMR heeft hiermee ingestemd. Dit is later ook 

gedeeld met de ouders. In april kwamen de schooltijden aan bod. Op dit moment maken de 

leerlingen teveel uren. Er is dan ook ruimte voor een extra week in juni 2024. Voor de toekomst moet 

een beslissing worden genomen over een structurele aanpassing in het rooster. 

We hebben het jaar afgesloten in juli, waarbij de formatie voor het komende schooljaar besproken is. 

Tot slot hebben we ingestemd met het jaarplan voor 2023-2024. Dit plan komt voort uit het 

schoolplan.  

 

Namens de MR 

 

Henk Jan Brokers 

 

 


